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Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De bijgevoegde beantwoording van de artikel 45-vragen van Eildert Noorda van Groenlinks. 
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

Eildert Noorda van Groenlinks heeft artikel 45-vragen gesteld over "Overlast door houtstook". Met deze 

informatienota beantwoorden wij de gestelde vragen. 

Kernboodschap 

Beantwoording artikel 45-vragen Groenlinks 

 

Wij beantwoorden de door Groenlinks gestelde vregan als volgt: 

 

1. Hoeveel klachten over houtstook bereiken de gemeente jaarlijks? Zijn er piekmomenten? 

 

Antwoord: Het aantal klachten wordt niet centraal bijgehouden. Het is ook een menging van vragen 

en klachten. Naar schatting zijn het er momenteel circa 50 per jaar en het aantal stijgt. De 

piekmomenten liggen met name na landelijke publicaties of nieuwsmomenten. 

 

2. Op welke wijze kan de gemeente op dit moment ingrijpen als houtstook teveel hinder oplevert? 

Hoe kunnen inwoners dit kenbaar maken aan de gemeente? 

 

Antwoord: Bij vragen over houtstook kan de gemeente voorlichting geven welke mogelijkheden er 

zijn om overlast door houtstook tegen te gaan. Hiervoor kan gebruik gemaakt worden van een 

landelijke Toolkit waarin aangegeven wordt wie wat kan doen om de overlast aan te pakken. 

In concrete klachtsituaties kan ter plaatse gekeken worden of het rookgasafvoer voldoet aan de 

wettelijke bepalingen. Als dit voldoet moet er sprake zijn van aantoonbare overlast voordat er 

bijvoorbeeld een stookverbod kan worden opgelegd. Vanuit de gemeente kunnen geen metingen 

worden uitgevoerd en zijn er geen normen om aan te toetsen. Het bepalen van “teveel hinder” is 

dus lastig. Dit is een landelijk probleem en hiervoor wordt momenteel, in opdracht van de 

staatsecretaris, een protocol ontwikkeld. 

 

Bewoners kunnen vragen en klachten kenbaar maken bij het klachtenmeldpunt. Dit kan via een 

webformulier, telefonisch, e-mail, Twitter, Facebook en What’s App. Op deze manier kwamen er 

vorig jaar 13 binnen. 

 

3. Is het college bereid het protocol in Zwolle te gaan gebruiken, met als doel hinder te beperken? 

Wanneer kan de raad hierover worden geïnformeerd? 

 

Antwoord: De inhoud van het protocol is op dit moment nog niet bekend. De datum waarop dit 

afgerond wordt evenmin. Als dit bekend is komt er een voorstel in de raad hoe Zwolle hiermee om 

kan gaan. Inclusief de consequenties voor bijvoorbeeld handhaving. 

 

4. Is het college bereid op de gemeentelijke website en periodiek (bij het begin van elk 

stookseizoen) op de gemeentelijke pagina in de huis-aan-huis-bladen, inwoners te laten weten 

hoe zij het beste houtstook voor anderen kunnen voorkomen? 
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Antwoord: Landelijk zijn er vele goede websites met actuele informatie over houtstook en de 

gevolgen voor de gezondheid. Het opnemen van het onderwerp houtstook met verwijzingen is een 

goed voorstel wat vooruitlopend op het raadsvoorstel meegenomen kan worden. Deze pagina kan 

dan ook gebruikt worden om de actuele standpunten weer te geven.  

Openbaarheid 

 

Deze informatienota is openbaar. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 

 


